<与你的神同行>  9/5 - 9/11/10

∟只要你行公义，好怜悯，存谦卑的心，与你的神同行。」（弥迦书六：8）
He has showed you, O man, what is good. And what does the LORD require of you? To act justly and to love mercy and to walk humbly with your God. (Micah 6:8)
默想祷告 Meditation & Prayer: 这个世代的社会, 太多争鬥的事, 国与国之间, 人与人之间, 甚至在教会当中, 也存有彼此杈力鬥争的事。我们往往看事情都不是從神的国度观去思想, 並竭力以保持整体合一的意念去作決定。因此想到这段经文的時候, 心中惶恐, 我们离开神的標準实在太遠, 自我意志太强, 坚持己见, 心已闭塞, 豈能存谦卑的心，与我们的神同行。求主赦免我们的过犯, 免得我们所作的, 和我们生活行为成为别人的绊脚石, 羞辱神的名。奉主耶稣圣名祈求, 阿们。
Our world is full of dissensions-between nations, and between our fellow citizens. Even within the church boundaries, power struggle and confrontations are rampant. We tend to see things through the prism of our own secular value system, but not from a kingdom perspective. Unity in church is such a rare commodity these days when decisions are made. As we meditate on this verse, it is frightening clear that we are so far away from God's standard and expectation. Our tenacity to uphold our own righteousness rid us the ability to act justly and to love mercy and to walk humbly with our God. Pray for God's forgiveness on our indiscreet actions that become others' stumbling block, and bring shame to our Lord's precious name. In Jesus Holy name we pray, amen.

有很多事件需要我们的关心和代祷, 請看附页的代祷事項。求主祝福並与我们同在。
We have a lot to pray about. Please open the attached prater list for further information. May the Lord bless our week with his own presence.

 王倚真、楊靜姝、陈炽    榮神传播協会   Majesty Multi-media Ministries:  mmm4him.org 
2010/8/29 Mike Chan <mmm4him@gmail.com>

Dear Prayer Partners,

<顺 从 神 ， 不 顺 从 人> 8/28 – 9/5/10
彼 得 和 众 使 徒 回 答 说 ： 顺 从 神 ， 不 顺 从 人 ， 是 应 当 的 。(使 徒 行 傳 5:29)
Acts 5:29-Peter and the other apostles replied: "We must obey God rather than men!”
默想祷告: Meditation & Prayer 神学家Charles Swindoll说:“顺从神就是做神眼中看为正直,以真理为基礎的事.祇有真理才能持久。但我们必须認識什么是对与錯才会做得对。可惜现今世代邪惡,事非黑白颠倒,各种後现代主义的世界观,放任思想和荒誕哲学与神的真理敌擋…因此基督徒休想哗眾取寵,追求与世俗認同,反之要時刻準備为主受苦。求主赐给我们这樣的了心志过圣洁生活,奉主耶稣名求, 阿们。: To obey God is to do what is right & to side with truth of God. Charles R. Swindoll in his book “A Life Well Lived” said: “The Truth of God will prevail.. Obviously we cannot do what is right if we don’t know what is right. Unfortunately our culture is awash with information and opinions and philosophies and ideologies-all in the context of postmodern worldview that doubts the very existence of definable truth.” …You may lose popularity. You might be denied opportunities. You may be persecuted for taking a stand for truth. Don’t expect to be rewarded. Expect resistance.” Pray that we we are willing to live a sanctified life and be ready to stand for the truth, in Jesus name we pray, amen.
 祷告事项:
各位弟兄姊妹主內平安,
「荣神传播協会」为更有效和有组织地服侍眾教会、机構及个人需要; 並加强彼此联系代祷, 特别在主網页www.mmm4him.org 以外设立一个附屬網站, 促进溝通。欢迎教会, 机構及个人瀏覽、並传递消息。如有需要, 请隨時把代祷事項传送给过來, 讓更多弟兄姊妹互相代祷分担。请使用以下联線奌击。http://mmm4him.weebly.com/
 
Dear Brothers & Sisters in Christ,
The Majesty Multi-media Ministries have recently created an auxiliary website to support the current www.mmm4him.org main site. In view of increased flow of information to update many events and prayer requests for various individuals/groups among our Christian Community, we are trying to be more inclusive and organized to serve one another as the body of Christ. Please use the following link to our new sub-site and feel free to send your prayer requests to us.  http://mmm4him.weebly.com/
 王倚真、楊靜姝、陈炽    榮神传播協会   Majesty Multi-media Ministries:  mmm4him.org 
2010/8/21 Mike Chan <mmm4him@gmail.com>

Dear Prayer Partners,

<Good Leader, Good Citizens 好领袖, 好国民> 8/22 – 8/28/10
 
没 有 异 象 （ 或 译 ： 默 示 ） ， 民 就 放 肆 ； 惟 遵 守 律 法 的 ， 便 为 有 福 。(箴言 29:18) “A nation without God's guidance is a nation without order. Happy are those who keep God's law!” Proverbs 29:18
邦 国 因 有 罪 过 ， 君 王 就 多 更 换 ； 因 有 聪 明 知 识 的 人 ， 国 必 长 存 。(箴言 28:2) (“When there is moral rot within a nation, its government topples easily; but with honest, sensible leaders there is stability.” (Proverbs 28:2)

「你 们 为 主 的 缘 故 ， 要 顺 服 人 的 一 切 制 度 ， 或 是 在 上 的 君 王 ，或 是 君 王 所 派 罚 恶 赏 善 的 臣 宰 因 为 神 的 旨 意 原 是 要 你 行 善 ， 可 以 堵 住 那 糊 涂 无 知 人 的 口 你 们 虽 是 自 由 的 ， 却 不 可 藉 着 自 由 遮 盖 恶 毒 （ 或 译 ： 阴 毒 ） ， 总 要 作 神 的 仆 人 务 要 尊 敬 众 人 ， 亲 爱 教 中 的 弟 兄 ， 敬 畏 神 ， 尊 敬 君 王 。」(彼前 2:13-17)
 “Makes Jesus your Lord proud of you by being good citizens. Respect the authorities, whatever their level; they are God's emissaries for keeping order. It is God's will that by doing good, you might cure the ignorance of fools... Exercise your freedom by serving God, not by breaking the rules. Treat everyone you meet with dignity. Love your spiritual family. Revere God. Respect the government.” (1 Peter 2:13-17)
 
默想祷告: 目睹现今美国、中国、台湾的政治社会人心各种发展现象, 令人感觸良多。然後又讀到以上经文, 內心才漸漸平和下來, 認识到我们很需要为在上者, 也为自己祷告; 縱然遇见许多社会各階層的争鬥, 一片混乱, 但圣经教導我们先從自己做起, 要敬天爱人, 尊重掌杈者，神必親自祝福, 愿神的旨意成就在我们各人身上, 奉耶稣圣名祈求, 阿们。
Meditation & Prayer: It is quite distressing to observe the political in-fighting, & social chaos happened daily in US, China & Taiwan. But the above scriptures remind us the Biblical perspectives of responding to all these adverse situations by first praying for ourselves, striving to become a decent citizen, to respect our leaders and to love one another. For the Lord will bestow his blessings on those who abide by his statutes & ordinances, in Jesus’ precious name we pray, amen.

 

